
Protokół  Nr  25/2011
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

z dnia 6 września 2011r.  

Obecni:

1. Tadeusz Groszek     -   Przewodnicząca Komisji
2. Robert  Szydlik       -   Zastępca Przewodniczącego 
3. Mirosław Sobczak  -   Członek Komisji 
4. Dariusz Kur            -   Członek Komisji
5. Tadeusz Sasin         -   Członek Komisji
6. Mirosław Szczotka  -  Członek Komisji

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli:

1. Waldemar Banaszek  - Zastępca Burmistrza 
2. Halina Kusak             -  Skarbnik Gminy

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący i zaproponował następujący 
porządek:

1. Przyjęcie protokółu z ostatniego posiedzenia Komisji.
2. Informacja o przebiegu wykonania budżetu gminy za I półrocze 2011 r.
3. Wolne wnioski.
4. Ustalenie terminu kolejnego posiedzenia Komisji.

Proponowany porządek został przyjęty.

Ad1. Protokół z ostatniego posiedzenia Komisji został odczytany i przyjęty.

Ad2. Pani Halina Kusak, Skarbnik Gminy przedstawiła Komisji informacje o 
przebiegu wykonania budżetu gminy za I półrocze 2011 r.
W wyniku zmian uchwały budżetowej dokonanych uchwałami Rady Miejskiej 
oraz zarządzeniami Burmistrza na dzień 30.06.2011 r. budżet wynosił :
- plan dochodów                        45 544 367,90 zł w tym:
- plan dochodów bieżących       43 016 908,47 zł,
- plan dochodów majątkowych   2 527 459,43 zł,



- plan wydatków                         49 442 281,54 zł w tym:
- plan wydatków bieżących        40 534 611,04 zł,
- plan wydatków majątkowych   8 907 670,50 zł.

Planowany deficyt budżetu gminy na 30.06.2011 r. wyniósł 3 897 913,64 zł .

Dochody bieżące zostały wykonane w 54,36 %,  majątkowe w 38,07 %.
Pani Skarbnik poinformowała, że niepokojące są należności  z tytułu dochodów, 
które na dzień 30.06.2011 r. wynoszą  5 231 666,86 zł i bardzo szczegółowo je 
przedstawia i omówiła.

Wydatki bieżące zostały wykonane w 47,33 %, majątkowe w 6,18%.
Wykonanie wydatków majątkowych jest dosyć niskie i nie wiem czy RIO nie 
będzie podejmowała tego tematu.

Komisja zwróciła się z zapytaniem- czym jest spowodowane tak niskie 
wykonanie wydatków majątkowych?

Pani Skarbnik odpowiedziała, że  w I półroczu było wykonanych mało 
inwestycji, teraz zostało ogłoszonych sporo przetargów.

W związku z powyższym, Komisja zwraca się do Burmistrza z wnioskiem:

           Ile przetargów odbyło się w I półroczu 2011 r. na inwestycje, na jaką    
           wartość i  terminy ich realizacji.

Pani Skarbnik bardzo szczegółowo przedstawiła i omówiła również wykonanie 
planu zadań  inwestycyjnych za I półrocze 2011 r ., planowane  i wykonane 
przychody i rozchody budżetu Gminy i pozostałe załączniki do informacji o 
przebiegu wykonania budżetu Gminy za I półrocze 2011 r.  

Radny Tadeusz Groszek zwrócił się z zapytaniem, jakie wydatki zostały 
zaplanowane na zimowe utrzymanie?  

Pani Skarbnik odpowiedziała, że jeszcze nie zostały na ten cel zabezpieczone 
środki . 

Radny Szydlik  zapytał, jakie są przeszkody  odnośnie rozliczenia dotacji za 
2010 r  dla ZGKiM w Tłuszczu. 

Pani Skarbnik odpowiedziała, że dotacja jest roczna .

Wytworzyła się dosyć burzliwa dyskusja w tym temacie.
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Komisja zwróciła uwagę, aby zakup soli dla ZGKiM w Tłuszczu  mógł być  
zrealizowany we wrześniu br z tego powodu, że będzie taniej i będzie większa 
dostępność.

Komisja wstępnie zapoznała się z informacją o przebiegu wykonania budżetu 
Gminy Tłuszcz  wraz z informacją o kształtowaniu się wieloletniej prognozy 
finansowej oraz informacją o przebiegu planu finansowego samorządowych 
instytucji kultury za I półrocze 2011 r. , dokładnej analizy dokona na następnym 
posiedzeniu.  
Komisja prosi  zwrócić  uwagę na realizację inwestycji w II półroczu 2011 r. 

Komisja zaprasza na posiedzenie w dniu 13 września 2011r. Burmistrza w celu 
dokonania analizy  działalności  Burmistrza za I półrocze 2011 r.  

Radny Mirosław Sobczak  zgłasza wniosek:

          O oczyszczenie rowu przy drodze gminnej w miejscowości Jadwinin na 
         odcinku od  posesji Pana Borczyńskiego do posesji Pani Pilarczyk.

Na tym protokół zakończono.

                                                                        Przewodniczący Komisji

                                                                              Tadeusz Groszek 

                                                                          
Dokument utworzyła Bożena Brzozowska 
Dnia 9 sierpnia 2011 r.
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